
a.w. 26 agvistos qalaq baTumSi geebma ganizraxes aRlumis Catareba. Aam mizniT baTumSi 

Camoiyvanes geebi evropis sxvadasxva qveynebidan. saqarTvelos sapatriarqom gaakeTa Semdegi 

gancxadeba: ვთხოვთ ხელისუფალთ, არ დაუშვან სოდომ-გომორელთა საჯარო მსვლელობა, რომ იგი არ 
იქცეს საშინელი ცოდვის და საზოგადოებრივი აღშფოთებისა და არეულობის მიზეზად.  
 
miuxedavad sapatriarqos am gancxadebisa, araoficialuri wyaroebiT cnobili gaxda, rom 

baTumSi geebis aRlumis Catareba savsebiT realuri iyo. aRlumis winaaRmdeg gamovida 

samRvdeloeba da xalxi, romlebmac saprotesto msvleloba moawyves baTumSi 26 maiss, im 

dros, rodesac savarudod daniSnuli iyo geebis aRlumi. eklesiisa da xalxis protestma 

aRlumis organizatorebs xeli aaRebina aRlumis Catarebis ganzraxvaze. dideba da 

madloba RmerTs amisaTvis.  

marTlmadidebel mSobelTa kavSiri  

 
* * * 

 
Gays intended to hold a parade in Batumi city on August 26 this year.  Gays from various countries of 
Europe were brought to Georgia with this purpose. The Georgian Patriarchate published the following 
statement: We ask the government not to allow the sinners of Sodom-Gomorra citizen- like to march 
in the streets publicly, in order to avoid atrocious sin, public indignation and disturbances.  
 
Despite the Patriarchate’s statement, it became known from unofficial sources that Gay parade in 
Batumi was pretty real to be held. The clergymen and the people marched in protest on May 26 in 
Batumi, that very time when gay parade was intended. The protest expressed by the Church and the 
people forced organizers of gay parade to abandon their intention of holding it.   
Glory and Thanks to our Lord for that. 

Union of Orthodox Parents 
 

* * * 
 
26 августа сего года из разных стран Европы в город Батуми приехали гомосексуалисты с 
намерением устроить гей-парад.   
По этому поводу Патриаршество Грузии сделало следующее заявление: «Просим 
представителей Правительства Грузии не допустить публичное шествие содом-гоморровцев, 
чтобы избежать страшного греха, всеобщего общественного возмущения и хаоса.» 
Из неофициальных источников стало известно, что, несмотря на призыв Патриаршества, 
проведение подобного мероприятия было вполне реально. 26 августа, в день, когда геи 
намеревались провести парад,  священнослужители и народ в знак протеста устроили 
многотысячное шествие. Организаторы гей-парада отказались от проведения запланированного 
мероприятия, видя такую волну протеста со стороны Церкви и народа. Слава Тебе, Господи!    

 
Союз Православных Родителей 

 
http://www.myvideo.ge/?video_id=1045594 
 


